

## Withdrawal from Semester Form

## استمارة انسحاب من فصل دراسي

### Student Information

### بيانات الطالب

Student Name: ..... اسم الطالب:

Student ID: 

--	--	--	--	--	--	--	--	--

الرقم الجامعي:

College: ..... الكلية:

Program: ..... البرنامج:

Semester: ..... الفصل الدراسي: Academic Year: ..... / ..... العام الأكاديمي:

Fine Percentage: ..... نسبة الغرامة: No. of Registered Hrs: ..... عدد الساعات المسجلة:

### Reasons for Withdrawal

### أسباب الانسحاب

.....  
.....  
.....  
.....

Date: ..... التاريخ:

Student Signature: ..... توقيع الطالب:

### Official Use

#### Financial Department

Employee Name: ..... Signature: .....

#### Admission & Registration Department

Entered By: ..... Signature ..... Date: .....

Head of Admission & Registration ..... Signature: ..... Date: .....

Department:

- ١ . طلب الانسحاب من الفصل يقدم في حالة كان الطالب مسجلا لمقررات في ذلك الفصل ويريد الانسحاب منها جميعاً.
- ٢ . يرجى الانتباه للانسحاب في فترة الحذف والإضافة بالغرامة حسب التقويم الأكاديمي.
- ٣ . اذا كانت الفترة التي يتقدم فيها الطالب للانسحاب خلال فترة الحذف والإضافة بدون غرامة مالية ( حسب التقويم الأكاديمي) فإن الطالب لا يتحمل أي غرامة مالية على الانسحاب.
- ٤ . اذا كانت الفترة التي يتقدم فيها الطالب للانسحاب خلال فترة الحذف والإضافة بغرامة مالية ٥٠% ( حسب التقويم الأكاديمي) فإن الطالب يتحمل غرامة مالية ٥٠% من رسوم المقررات بالإضافة الى الرسوم الفصلية .
- ٥ . اذا كانت الفترة التي يتقدم فيها الطالب للانسحاب خلال فترة الحذف والإضافة بغرامة مالية ١٠٠% ( حسب التقويم الأكاديمي) فإن الطالب يتحمل ١٠٠% من رسوم المقررات بالإضافة الى الرسوم الفصلية.
- ٦ . يوجد تاريخ لأخر موعد للانسحاب من الفصل الدراسي في التقويم الأكاديمي ولا يمكن الانسحاب بعد ذلك التاريخ.

1. Withdrawal from semester request, in case student enrolled in the semester and need to withdraw from all courses.
2. Be careful for the add/drop period with fine as academic calendar.
3. If the withdrawal process within the add/drop free charge period (according to academic calendar), the system will automatically drop all the courses without any financial fine.
4. If the withdrawal process within the 50% add/drop fine period (according to the academic calendar), the system will automatically charge 50% of all the courses fees.
5. If the withdrawal process within the 100% add/drop fine period (according to the academic calendar), the system automatically charge the full amount of the withdrawn courses fees.
6. There is deadline for withdrawal from semester in academic calendar, after this date cannot be do this transaction.